
Besluitenlijst domeinvergadering fysiek 

24 mei 2022 
 
Aanvang:  24 mei om 17:00 uur 
Vergaderlocatie: Raadzaal 
Domeinvoorzitter: Dhr. Betsch 
Domeingriffier:  Mevr. Heijboer 
 
Aanwezige fracties: SPM, GroenLinks, D66, CDA, Partij Veilig Maastricht, VVD, Partij voor de Dieren, 
Volt, SP, PVV, 50PLUS, SAB, M:OED, Liberale Partij Maastricht.  
 
Niet aanwezige fracties: PvdA en Forum voor Democratie 
 
Aanwezige domeinleden (18): Henny Willems (SPM), Saskia Hermens (GroenLinks), Guido Mertens 
(D66), Jan Janssen en Luc Schoonbrood (CDA), Alain Garnier en Jo Smeets (Partij Veilig Maastricht), 
Jurgen van Heertum (VVD), Jules Vaessen (PvdD), Jules Ortjens en Mashid Mojabi (Volt), Ariane Schut 
(SP), Dorothy Bessems (PVV), Willy Bronckers (50PLUS), Jos Martin (SAB), Martin van Rooij en Lex 
Borghans (M:OED), Kitty Nuyts (Liberale Partij Maastricht). 
 
Aanwezig college: 
Wethouders Aarts (bij agendapunt 1), Peeters (bij agendapunt 2).  
 
Ambtenaren: 
Geul en Maas, dhr. Oud (sr. mw. Afval- Stadsbeheer)  
RUD, de heren Huntjens (Teammanager Vergunnen WABO) Frins (controller- RUD), en Faarts 
(afdelingshoofd advies en onderzoek- RUD) 
 

Opening, agenda en verslag 
De voorzitter opent de domeinvergadering fysiek. Hij geeft aan dat er geen vaste 
agendapunten op de agenda staan. Hij stelt de agenda vast. 

 
1. Gemeenschappelijke regeling – Geul en Maas 

De technische vragen en antwoorden staan in het RIS. Het raadsvoorstel wordt besproken. 
De volgende zaken worden onder de aandacht gebracht: de leesbaarheid van de stukken, de  
7 doelstellingen van de GR en de verantwoording over deze doelstellingen, de verhoging van 
de kosten van de papierverwerking, de eventuele noodzaak voor de GR om eigen vermogen 
te creëren en de verwerking van het PMD – afval in relatie tot de werkwijze met 
milieuperrons. Ook wordt er aandacht gevraagd voor grofvuil en zwerfafval. Bij verschillende 
fracties wordt de behoefte uitgesproken het gesprek met de raad over het afvalbeleid in 
september tijdig voor te bereiden en informatie uit te wisselen. 

 
De wethouder nodigt de fracties uit om aan te geven wat de informatiebehoefte is tav de 
voorbereiding voor het gesprek in september over het afvalbeleid. Hij legt uit dat de stukken, 
die voorliggen, cf de wettelijke vereisten zijn opgesteld en dat het beleidsinhoudelijke 
gesprek volgt in september.  

 
 
 
 



De voorzitter concludeert: 
Er zijn geen toezeggingen gedaan.  
De wethouder nodigt de fracties uit om aan te geven wat de informatiebehoefte is tav de 
voorbereiding voor het gesprek in september over het afvalbeleid. De griffie kan deze 
informatie doorgeleiden. 
De domeinvergadering adviseert de raad om het raadsvoorstel ter besluitvorming te 
behandelen in de raadsvergadering van 31 mei 2022. Het is een hamerstuk.  
 

2. Gemeenschappelijke regeling – Regionale Uitvoeringsdienst  
De technische vragen en antwoorden staan in het RIS. Het raadsvoorstel wordt besproken. 
De volgende zaken worden onder de aandacht gebracht: het doorontwikkelen van de 
organisatie, het stimuleren van verduurzamen, de (werkwijze van de RUD tav de) 
meetstations, de invoering van de Omgevingswet en de vorderingen hiermee, de zienswijze 
die door het college wordt voorgesteld, het effect van 1 data-analist en de mogelijkheid tot 
samenwerking. Er wordt aandacht gevraagd voor de VTH taken. Deze taken zijn grotendeels, 
incl. de FTE’s van de gemeente Maastricht, geland in de RUD.  

 
De wethouder legt uit dat hij adviseert vast te houden aan de voorgedragen zienswijze en 
door de annotatie meer gerust is gesteld. Hij wil graag in de gelegenheid zijn het onderwerp 
te kunnen bespreken in het Algemeen Bestuur.  

 
De voorzitter concludeert: 
Er zijn geen toezeggingen gedaan.  
De domeinvergadering adviseert de raad om het raadsvoorstel ter besluitvorming te 
behandelen in de raadsvergadering van 31 mei 2022. Het is een hamerstuk.  

 
3. Sluiting 

Hij sluit de vergadering en geeft aan dat hierna Algemene Zaken zal starten, na het diner  
omstreeks 19:00 uur. 

 


